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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:128 Bärplockningsläger

I ett inslag i SVT Gävleborg larmar markägare om att man har stora problem 
med illegala bärplockningsläger i Gävleborg. Markägarna känner sig mer än 
uppgivna, och i inslaget säger en av markägarna att man inte har fått hjälp av 
rättsvårdande myndigheter att komma till rätta med situationen. Söderhamns 
kommun har tidigare gjort saneringar och tömningar av övergivna läger, och 
snart är det dags att städa upp årets övergivna läger, skriver SVT i sin 
nyhetsartikel. Sverige har en allemansrätt att vara stolt över, men det får aldrig 
innebära att markägare får sin mark förstörd av personer som inte respekterar 
den. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vilken uppföljning avser statsrådet att göra för att säkerställa att den 
lagstiftning som finns rörande avhysning av bland annat bärplockningsläger ska 
fungera i praktiken? 

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-10
Besvaras senast
2019-10-16 kl. 12.00


